
Zápis ze schůze Školské rady ze dne 10.1. 2019 
Přítomni: Ing. Pleskotová Marcela, Viertlerová Helena, DiS., Mgr. Šedý Miloslav, Mgr. Havlíková Lenka, 
Ing. Müller Karel, Mgr. Meitnerová Iva, Mgr. Marková Jitka 

Nepřítomni: Mgr. Vydržel Radek, Mgr. Bernt Karel 

Hosté: Mgr. Reihs Martin (ředitel školy)  

Program: 

1. Schvalování školního řádu 
2. Schvalování rozpočtu 

Průběh: 

Ad 1) Jednání Školské rady zahájil ředitel školy, který přítomné seznámil se změnami ve školním řádu. Jednalo 
se o změny v souvislosti s používáním ŠkolyOnLine a o změny klasifikačního řádu. V případě gymnázia pak o 
změnu úředních hodin a úpravu kázeňských opatření. 

Školní řád byl po krátké diskuzi schválen jednomyslně s platností od 1.2. 2019. 

Ad 2) Ve druhém bodě jednání ředitel školy předložil výsledný rozpočet školy za loňský rok, který skončil 
v mírné ztrátě, která byla dorovnána z rezervního fondu. 

Samotný rozpočet na další rok nebyl ještě k dispozici, neboť samotné město Jirkov ještě nemělo svůj rozpočet.  

V Jirkově dne 10.1. 2019 

Zpracoval: Mgr. Miloslav Šedý 


